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Abstract (en)
[origin: WO9001050A1] The invention relates to the use of compounds of formula (I) in which one of the groups R<1> or R<2> is a nitro group while
the second is hydrogen, a halogen, an amino group, a mono or dialkylamino group wtih 1 to 4 carbon atoms, an alkyl or alkoxy group with 1 to 4
carbon atoms, R<3> and R<4> are independently hydrogen or an alkyl group with 1 to 4 carbon atoms, A is a >CHR<6> or a >C=O group, R<6>
is hydrogen or an alkyl group with 1 to 4 carbon atoms, and R<5> is hydrogen or an alkyl group with 1 to 4 carbon atoms, and their salts as direct
colouring agents in hair dyes.

Abstract (fr)
On utilise comme colorants à action directe dans des teintures pour cheveux des composés ayant la formule (I), ou leurs sels, dans laquelle un
des groupes R1 ou R2 est un groupe nitro, alors que l'autre groupe est hydrogène, halogène, un groupe amine, un groupe monoalkylamine ou
dialkylamine avec des groupes alkyle ayant entre 1 et 4 atomes de carbone, R3 et R4 sont indépendamment l'un de l'autre de l'hydrogène ou un
groupe alkyle ayant entre 1 et 4 atomes de carbone, A est un groupe >CHR6 ou >C=O-, R6 étant de l'hydrogène ou un groupe alkyle ayant entre 1
et 4 atomes de carbone, et R5 est de l'hydrogène ou un groupe alkyle ayant entre 1 et 4 atomes de carbone.
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